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جانشین فراجا: 

جانشین فرمانده کل انتظامی با بیان اینکه در خیلی موارد مجازات تناسبی با 
جرائم ندارد، گفت: باید هزینه جرم را در کشور بالا ببریم تا شاهد کاهش 

آمار آن باشیم.
فرمانده  معارفه  آیین  در  رضایی  قاسم  سردار  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
انتظامی استان همدان بیان کرد: حقوق شهروندی در برخی موارد نیازمند به 
بازنگری است.وی اضافه کرد: نیروی انتظامی و دستگاه قضایی به ضرورت 
و  رسیدند  جرم  با  مجازات ها  سازی  تناسب  با  شهروندی  حقوق  به  توجه 

از  بنابراین  داد:  ادامه  فراجا  انتظامی  فرمانده  دارند.جانشین  نظر  اشتراک 
اینکه  یا  دهد  ارائه  ملت  خانه  در  فوریتی  دو  طرح  می رود  انتظار  مجلس 
دولت لایحه ای در این زمینه بدهد.سردار رضایی تاکید کرد: مردم انتظار 
شود. محقق  جرم  با  مجازات ها  سازی  تناسب  در  شهروندی  حقوق  دارند 

جانشین فرمانده کل انتظامی تاکید کرد: برخی مواقع قضات حین صدور 
حکمی برای مجرم، با محدودیت های قانونی مواجه می شوند و این موضوع 

در کنار پایین بودن هزینه جرم موجب افزایش تعدد جرم می شود.

معاون برنامه ریزی و توسعه منابع 

وزارت آموزش و پرورش خبر داد؛

توجه ویژه دولت به آموزش و پرورش 
در بودجه ۱۴۰۴ 

معاون برنامه ریزی و توسعه منابع 
گفت:  پرورش  و  آموزش  وزارت 
خوشبختانه دولت توجه ویژه ای به 
آموزش و پرورش در بودجه سال 
۱۴۰۴ داشته و نویدبخش این مسئله 
با  مشکلات  از  بسیاری  که  است 
شورای  مجلس  و  دولت  بین  وفاق 

اسلامی حل شود.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از 
اداره اطلاع رسانی و روابط عمومی 
علی  فارس،  وپرورش  آموزش 
فرهادی در سفر یک روزه خود به 
در  فارس  استان  در  فسا  شهرستان 
جمع مدیران مدارس فسا، شیبکوه و 
ششده وقره بلاغ این شهر با تبریک 
معلم  مقام  بزرگداشت  هفته  و  روز 
احترام  قابل  شغل ها  همه  گفت: 
بلکه  نیست  شغل  معلمی  اما  هستند 
یک  از  فراتر  و  است  رسالت  یک 

شغل محسوب می شود.
توسعه  و  ریزی  برنامه  معاون 
مدیریت وزارت آموزش و پرورش 
گفت: در یک سال اخیر به اعتراض 
معلمان نسبت به رتبه بندی رسیدگی 
عقب افتاده  حق التدریس های  و 
پایان  معوق  پاداش  و  فرهنگیان 
نیز  فرهنگی  بازنشستگان  خدمت 

پرداخت شد.
توسعه  و  ریزی  برنامه  معاون 
مدیریت وزارت آموزش و پرورش 
از به روز شدن پرداخت حق التدریس 
در  که  نکته ای  عنوان  به  معلمان 
اشاره  است  مؤثر  آموزشی  کیفیت 
در  ما  معلمان  باید  گفت:  و  کرد 
این موارد به نحوی تأمین شوند که 
دغدغه معیشت نداشته و تمرکز آنها 

بر تعلیم و تربیت باشد.
کار  حساسیت  به  اشاره  با  فرهادی 
در آموزش و پرورش گفت: سیستم 
را  دولت  از  نیمی  تربیت  و  تعلیم 
تشکیل می دهد و نمی شود آن را با 
آزمون خطا اداره کرد و حتما باید با 
برنامه ریزی مبتنی بر اسناد بالادستی 

برای آن تصمیم گیری کرد.
توسعه  و  ریزی  برنامه  معاون 
مدیریت وزارت آموزش و پرورش 
جمعیت  مسئله  به  مثال  عنوان  به 
دانش آموزی در کشور اشاره کرد و 
گفت: پیش بینی می شود در چند سال 
دانش آموزی  جمعیت  تراکم  آینده 
در کلاس های درسی دوره متوسطه 
توسعه  ضمن  باید  و  یابد  افزایش 
فضا در این دوره تحصیلی خصوصاً 
انسانی  نیروی  تأمین  به  هنرستان ها 
متخصص در این دوره تحصیلی نیز 

توجه ویژه ای کرد.

دولت  خوشبختانه  گفت:  فرهادی 
توجه ویژه ای به آموزش و پرورش 
و  داشته   ۱۴۰۴ سال  بودجه  در 
که  است  مسئله  این  نویدبخش 
بین  وفاق  با  مشکلات  از  بسیاری 
دولت و مجلس شورای اسلامی حل 

شود.
در  فسا  شهرستان  مردم  نماینده 
این  در  نیز  اسلامی  شورای  مجلس 
در  که  موفقیتی  هر  گفت:  مراسم 
می شود  حاصل  مختلف  عرصه های 
حاصل تلاش های فرهنگیان است و 

مدیون این قشر بزرگ هستیم.
مدیران  به  خطاب  محمدی  حسنعلی 
حاضر در جلسه گفت: رمز موفقیت 
کشورهایی که توسعه پیدا کرده اند 
به  توجه  و  توانمند  مدیران  وجود 

نیروی انسانی است.
که  مطلب  این  یادآوری  با  وی 
و  تعلیم  معلمان،  وظیفه  اصلی ترین 
لذا  گفت:  است  آموزش  و  تربیت 
این  بر  قشر  این  تمرکز  همه  باید 
پیشرفت  چراکه  گیرد  قرار  مسئله 

کشور در گرو همین مسئله است.
مدیر  پور؛  بشارتی  الله  کرامت 
در  نیز  فسا  پرورش  و  آموزش 
حاضر  درحال  گفت:  مراسم  این 
هزار   ۴۲ از  بیش  فسا  شهرستان  در 
معلم  هزار  پنج  توسط  دانش آموز 
تربیت  تعلیم و  فراگیری  به  مشغول 

هستند.
نماینده  و  حافظ  دبیرستان  مدیر 
مدیران حاضر در این جلسه به بیان 
برخی مسائل و مشکلات و پیشنهاد 
آموزش وپرورش در شهرستان فسا 

پرداخت.
و  کارگاهی  امکانات  کمبود 
سازی  هوشمند  لزوم  آزمایشگاهی، 
کلاس های درس، فرسودگی فضای 
سرانه  افزایش  لزوم  آموزشی، 
دستمزد  و  حقوق  مسئله  آموزشی، 
بازنشستگان  مطالبات  فرهنگیان، 
درمانی  بیمه  به  توجه  فرهنگی، 
توجه  لزوم  فرهنگیان،  تکمیلی  و 
مدارس  خصوصاً  آموزشی  عدالت 
توجه  و  روستایی  و  محروم  مناطق 
به حل مسائل مدارس غیردولتی، از 
جمله نکاتی بود که خانم سلیمی به 

آن پرداخت. 

صدور  با  ایران ایر  هواپیمایی 
طبق  که  کرد  اعلام  اطلاعیه ای 
زیارت،  با سازمان حج و  هماهنگی 
زائران حج تمتع ۱۴۰۴ مجاز به حمل 
بازگشت  پروازهای  در  زمزم  آب 
در  آب  این  و  نیستند  کشور  به 
مدیران  توسط  ایران  به  ورود  بدو 

کاروان ها توزیع خواهد شد.
هواپیمایی ایران ایر اعلام کرد: طبق 
برنامه ریزی مشترک هواپیمایی هما 
و سازمان حج و زیارت، آب زمزم 
مقصد  در   ۱۴۰۴ تمتع  حج  زائران 

تحویل حجاج خواهد شد.
مهر، شرکت هواپیمایی  به گزارش 
کرد:  اعلام  ایران  اسلامی  جمهوری 
طبق برنامه ریزی مشترک هواپیمایی 
سازمان  و  ایران  اسلامی  جمهوری 
زائران  زمزم  آب  زیارت،  و  حج 
توسط  و  مقصد  در  تمتع ۱۴۰۴  حج 
مدیران کاروان تحویل داده می شود، 
بنابراین همراه داشتن آب زمزم در 

پروازهای بازگشت ممنوع است.

بر همین اساس در راستای رفاه حال 
که  شد  مقرر  بیت الله الحرام  حجاج 
صورت  به  کاروان  هر  زمزم  آب 
هواپیماها  بازگشت  زمان  در  مجزا 
به ایستگاه های پروازی داخل کشور 
زمزم  آب  بسته های  شود.  منتقل 
بازگشت حجاج  زمان  در  شده  تهیه 
فرودگاه  ترک  هنگام  و  کشور  به 
مدیران  توسط  خود،  اعزامی  محل 
داده  تحویل  آنان  به  کاروان ها 

خواهد شد.
بنابراین از زائران درخواست می شود 
از همراه داشتن آب زمزم در پرواز 

بازگشت خودداری کنند.

ممنوعیت حمل آب زمزم در پروازهای 
بازگشت حج ۱۴۰۴

عضو کمیسیون شوراها و امور داخلی مجلس درخصوص آخرین وضعیت 
و  تجمعات  برگزاری  لایحه  و  مهاجرت  ملی  سازمان  تشکیل  لایحه 

راهپیمایی ها توضیحاتی ارائه کرد.
ولی الله بیاتی عضو کمیسیون شوراها و امور داخلی مجلس در گفت وگو 
با خبرنگار ایلنا، درباره سرانجام لایحه سازمان ملی مهاجرت گفت: لایحه 
سازمان ملی مهاجرت در دولت قبل به مجلس ارسال شده بود، اما نوبت 
رسیدگی به آن فرانرسید. در این دوره هم دولت اصلاحاتی را ارائه داده 
که اکنون به کمیسیون امنیت ملی ارجاع شده است و این کمیسیون در 

حال بررسی آن است.
وی ادامه داد: بعد از انجام اصلاحات در کمیسیون امنیت ملی به کمیسیون 
امور داخلی ارجاع داده خواهد شد. ما هنوز اطلاعی از اصلاحاتی که دولت 
نداریم چراکه هنوز در دست کمیسیون  ارائه کرده است  این زمینه  در 

امنیت ملی است و در آنجا در حال بررسی است.
از  دیگری  بخش  در  مجلس  داخلی  امور  و  شوراها  این عضو کمیسیون 
صحبت های خود درباره لایحه برگزاری راهپیمایی ها و تجمعات گفت: 
ما این موضوع را تکمیل کرده ایم و به هیئت رئیسه ارجاع داده ایم تا در 

دستور کار قرار گیرد.
بیاتی در پاسخ به این سؤال که چه اصلاحاتی در این لایحه صورت گرفته 
است؟ گفت: این لایحه به اصطلاح به طور کامل مربوط به قانونمند کردن 
تجمعات و راهپیمایی ها است. یعنی می خواهیم این موضوع قانونمند شود. 
در این لایحه حدود سی و سه تا چهار ماده وجود دارد که اشکال مختلف 
تجمعات را پیش بینی کرده ایم و مجوزهایی که باید صادر شود، مشخص 

شده است.

باید مجوز دهند،  ادامه داد: مشخص شده است که چه سازمان هایی  وی 
همچنین در این لایحه آمده است که در چه مکان های می توانند تجمع 

کنند و اینکه چه ممنوعیت هایی وجود دارد به طور کامل آمده است. 
این عضو کمیسیون شوراها در پاسخ به این سؤال که آیا مصداقی برای 
مکان های  گفت:  است،  شده  گرفته  نظر  در  تجمعات  برگزاری  محل 
اعلام  بلکه  نگفته ایم،  مصداقی  به طور  ما  پارک ها.  و  پیاده روها  عمومی، 
می توانند  مردم  پیاده روها،  و  خیابان ها  عمومی،  اماکن  در  که  کرده ایم 

اعتراضات خود را اعلام کنند.
بیاتی درباره اینکه با توجه به اصل بیست و هفت، هر کسی می تواند تجمعی 
داشته باشد. آیا در این قانون که شما اصلاح کرده اید، دریافت مجوز برای 
تجمعات الزامی است، گفت: صرفاً اطلاع رسانی است. اگر چیزی خارج از 
قانون باشد، کسی که مجوز صادر می کند، به درخواست کنندگان هشدار 
می دهد و آن ها بر اساس معیارهایی مانند ممنوعیت حمل سلاح یا تخریب 
اماکن دولتی، عمل می کنند. این لایحه با نظر کارشناسان دولتی بررسی 

شده است و در حال حاضر در نوبت رسیدگی به صحن قرار دارد.

عضو کمیسیون شوراها و امور داخلی مجلس خبر داد؛

لایحه برگزاری تجمعات و راهپیمایی ها در نوبت رسیدگی در صحن

معاون سازمان انرژی اتمی: 

ایران تنها غنی سازِ 
بدون سلاح هسته ای نیست

ایران  اتمی  انرژی  سازمان  معاون 
روبیو،  مارکو  اظهارات  درخصوص 
وزیر امور خارجه آمریکا که عنوان 
که  است  تنها کشوری  ایران  کرده 
سلاح هسته ای ندارد اما از غنی سازی 
تنها  ایران  گفت:  است،  برخوردار 
غنی سازی  که  نیست  کشوری 
می کند و در عین حال سلاح هسته ای 

ندارد.
جام  از  نق  به  تابناک  گزارش  به 
جم آنلاین، بهروز کمالوندی گفت 
وزارت  کادر  حتم  به  مسئله  این 

که  می کند  ناراحت  را  آنها  خارجه 
چرا وزیر امور خارجه بدون مطالعه 
کرده  مطرح  را  اظهارنظری   چنین 

است.
مانند  کشورهایی  داد:  ادامه  وی 
ژاپن،  جنوبی،  کره  هلند،  بلژیک، 
سلاح  که  هستند  آلمان  و  آرژانتین 
غنی سازی  اما  ندارند  هسته ای 
ایران  گفت  باید  بنابراین  می کنند. 
غنی سازی  که  نیست  کشوری  تنها 
می کند و در عین حال سلاح هسته ای 

ندارد.

سرپرست شرکت عمران صدرا خبرداد؛

آغاز مجدد پروژه مسکن ملی برکت 
با پیمانکار جدید

صدرا  عمران  شرکت  سرپرست 
برکت  ملی  مسکن  پروژه  گفت: 
دلیل  به  واحد مسکونی که  با ۴۴۸ 
پیمانکاران  غیرحرفه ای  عملکرد 
واگذاری  با  بود  شده  متوقف  قبلی 
و  دماوند  راه  شالوده  شرکت  به 
از  جبرانی  زمانبندی  برنامه  تدوین 
سر گرفته شد و تا پایان اردیبهشت 
۱۴۰۴ تمامی ۸ بلوک اصلی آن به 

مرحله عملیاتی خواهد رسید.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از 
روابط عمومی شرکت عمران صدرا 
جعفر زاهدی دره شوری افزود: پس 
کوتاهی  از  ناشی  طولانی  وقفه  از 
اجرایی  ستاد  به  وابسته  پیمانکاران 
با  پروژه  کارگزاری  امام  فرمان 
شهرسازی  و  راه  وزارت  هماهنگی 
شد  گرفته  بازپس  اجرایی  ستاد  از 
مسئولیت  صدرا  عمران  شرکت  و 
مستقیم مدیریت و انتخاب پیمانکار 

جدید را بر عهده گرفت.
وی تأکید کرد: با برگزاری مناقصه 
شالوده  شرکت  با  قرارداد  عقد  و 
احیای  پیمانکار خوشنام  راه دماوند 

کارگاه و جبران تأخیرها در دستور 
پیمانکار  این  و  گرفت  قرار  کار 
پس از تعطیلات عید با هزینه خود 

کارگاه را مجدداً تجهیز کرد.
با  صدرا  عمران  شرکت  سرپرست 
اشاره به اینکه با افزایش شیفت های 
اجرای  و  فنی  دقیق  نظارت  کاری 
عملیات  جبرانی  زمانبندی  برنامه 
پیش  مضاعف  سرعت  با  اجرایی 
متأسفانه  افزود:  رفت؛  خواهد 
پیمانکاران  غیرحرفه ای  عملکرد 
اما  شد  پروژه  تعلیق  موجب  قبلی 
به  کارگزاری  انتقال  با  اکنون 
شرکت عمران صدرا و بدون واسطه 
و  شده  انتخاب  جدیدی  پیمانکار 

روند اجرایی ساماندهی شده است.
انعقاد  با  کرد:  خاطرنشان  زاهدی 
جذب  و  مدنی  مشارکت  قرارداد 
بانک  طریق  از  بانکی  آورده های 
تجارت تأمین مالی پروژه به شکل 
پایدارتری انجام شده و تمام تلاش 
تکمیل  و  تأخیرها  جبران  برای  ما 
پروژه با کیفیت و سرعت بالا ادامه 

دارد.

سرپرست شرکت عمران، آب و خدمات کیش 

تاکید کرد؛

توسعه شهری و همکاری نهادی در کیش 

و  آب  عمران،  شرکت  سرپرست 
هم افزایی  تقویت  بر  خدمات کیش 
زیرساخت های  توسعه  نهادی، 
شهری و نقش مؤثر مردم در آینده 

جزیره تأکید کرد.
نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
و  آب  عمران،  شرکت  روابط  از 
خدمات کیش علی عدلی در دیدار 
صمیمانه  با امام جمعه کیش، اظهار 
کیش  شهرسازی  فضای  داشت: 
فعالیت  برای  گسترده ای  ظرفیت 
منطقه  سازمان  حمایت  با  و  دارد 
جذب  برای  مناسبی  بستر  آزاد، 
است.  شده  فراهم  سرمایه گذاران 
در حوزه ناوگان حمل ونقل عمومی 
اما  شده  انجام  متعددی  اقدامات  نیز 
برنامه ریزی  و  نیازمند کار  همچنان 

بیشتر هستیم.
وی افزود: باور دارم حتی اگر یک 
تمام  باید  باشم،  مسئولیتی  در  روز 
توانم را برای خدمت به کار بگیرم.

حجت الاسلام والمسلمین  ادامه،  در 
علی  انتصاب  تبریک  ضمن  بی نیاز 
فرصتی  را  مسئولیت  این  عدلی، 
خدمات  ارتقای  برای  ارزشمند 
داشت:  اظهار  و  دانست  شهری 
تجربه شما نقطه امیدی برای توسعه 
موفقیت  باید در  است. مردم  کیش 
کنار  در  و  باشند  سهیم  جزیره 

مسئولان نقش آفرینی کنند. 
به  اشاره  با  کیش  امام جمعه 
تلاش  از  قدردانی  و  اخیر  حادثه 
ضرورت  بر  آتش نشانان، 
برنامه ریزی جدی در حوزه مدیریت 

نه تنها  را  آن  و  تأکید کرد  پسماند 
بلکه  زیست محیطی  مسئله  یک 
و  درآمدزایی  برای  بالقوه  منبعی 

بهبود زیرساخت ها دانست.
نقش  به  اشاره  با  همچنین  وی 
اشتغال  در  عمران  شرکت  گسترده 
با  فعال در جزیره گفت:  کارگران 
قبال  به مسئولیت شرکت در  توجه 
گرفتن  درنظر  با  می توان  قشر،  این 
شرایط کاری آنان، به بهبود معیشت 
کرد؛  کمک  بهره وری  افزایش  و 
امری که رضایت عمومی را نیز در 

پی خواهد داشت. 
به  اشاره  با  بی نیاز  حجت الاسلام 
کیش،  جزیره  گردشگری  جایگاه 
خواستار تعریف فعالیت های شهری 
با لحاظ شرایط اقلیمی و فرهنگی شد 
جمله  از  عمومی  فضاهای  توسعه  و 
فرهنگی  مراکز  و  مساجد  مصلی ها، 

را یک ضرورت دانست.
وی همچنین بر استمرار تعامل مؤثر 
میان شورای شهر و شرکت عمران 
ویژه  توجه  گفت:  و  کرد  تأکید 
ارتقای  مسیر  مردمی،  مطالبات  به 
رضایت عمومی را هموار می سازد. 

در پایان، امام جمعه کیش با هشدار 
احتمالی  سوءاستفاده های  به  نسبت 
در فضای مجازی گفت: نباید اجازه 
دهیم این فضا به ابزاری برای فشار 

و باج گیری تبدیل شود. 
وی خاطرنشان کرد: شرکت عمران 
نقشی  ماندگار،  اقدامات  با  می تواند 
زندگی  کیفیت  ارتقای  در  مؤثر 
ساکنان و رضایت عمومی ایفا کند.

شیراز  رفاه کارکنان شهرداری  اداره  به همت  سبز  بام  شیراز،  هفته  در 
میزبان خانواده بزرگ مدیریت شهری بود که با کوهپیمایی خانوادگی، 
روزی شاد و صمیمی را رقم زدند. محمدحسن اسدی، شهردار شیراز، با 
ایجاد لحظات  بر  برنامه هایی علاوه  این رویداد گفت: چنین  حضور در 
خانواده  در  جمعی  روحیه  و  اجتماعی  روابط  تقویت  زمینه ساز  مفرح، 

بزرگ شهرداری است.
شهرداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
شیراز، همزمان با هفته شیراز، رویداد خانوادگی و ورزشی تحت عنوان 
کوهپیمایی خانوادگی خانواده بزرگ شهرداری شیراز در بام سبز شیراز 

شد.
و  شیراز  شهرداری  کارکنان  رفاه  اداره  همت  با  که  برنامه  این  در 
برگزار  آن ها  خانواده های  و  شهرداری  بزرگ  خانواده  پرشور  حضور 
و  خورد  رقم  همگان  برای  دلپذیری  لحظات  صمیمی،  فضایی  در  شد، 

دوچرخه هایی به قید قرعه اعطا شد.
نیز حضور  شیراز  شهردار کلان شهر  اسدی،  محمدحسن  رویداد  این  در 
داشت و ضمن سپاسگزاری از حضور خانواده های کارکنان و همکاران 

شهرداری، سخنرانی صمیمانه ای ایراد کرد.  
*صبحی پر از نشاط با خانواده بزرگ شهرداری

شیراز  اردیبهشت  دل انگیز  آغاز صحبت های خود گفت: صبح  در  وی 
فرصتی فوق العاده برای گردهمایی خانواده بزرگ شهرداری در فضایی 

صمیمانه است. 
عزیزان  شما  پرشور  حضور  شیراز؛  شهری  مدیریت  سکاندار  گفته  به 
نشان دهنده اهمیت و ارزش همدلی و اتحاد میان کارکنان شهرداری و 
خانواده های گرامی شان است. چنین مراسم هایی علاوه بر ایجاد لحظات 
مفرح، فرصتی برای تقویت پیوندهای جمعی در جامعه شهرداری شیراز 

است
*شیراز؛ شهری زنده و در حال پیشرفت

ادامه به تلاش های گسترده شهرداری شیراز در مسیر توسعه و  وی در 
آبادانی اشاره کرد و گفت: شیراز شهری زنده و پویاست. فعالیت های 
و  سرعت  با  اجتماعی  و  فرهنگی  اقدامات  و  شهری  خدمات  عمرانی، 
کیفیت بالا در حال انجام است. این رویدادها نشان دهنده حرکتی است 
هدایت  بانشاط تر  و  پیشرفته تر  کلان شهر  یک  سوی  به  را  شیراز  که 

می کند. 
*خانواده ها؛ همراهان همیشگی پیشرفت شیراز

است.  درست  و  روشن  کاملًا  شهرداری  پیش روی  مسیر  افزود:  اسدی 
ما در حال ساختن شهری هستیم که رفاه، آسایش و نشاط را برای همه 

شهروندان به ارمغان می آورد. 

مرهون  نه تنها  موفقیت ها،  این  کرد:  عنوان  شیراز  کلان شهر  شهردار 
تلاش بی وقفه همکاران من در شهرداری است، بلکه حمایت و همراهی 
شما  از  دارد.  موفقیت ها  این  در  کلیدی  نقشی  نیز  آنان  خانواده های 
تلاش ها  این  پشتوانه  همواره  که  می کنم  تشکر  گرامی  خانواده های 

بوده اید.  
*کوهپیمایی، فرصتی برای ایجاد نشاط و همدلی

وی همچنین به اهمیت سلامت روحی و جسمی کارکنان و خانواده های 
آنان اشاره کرد و اظهار داشت: رویدادهایی مانند کوهپیمایی خانوادگی 
و  قوا  تجدید  برای  فرصتی  بلکه  است،  اجتماعی  نشاط  زمینه ساز  نه تنها 
تقویت روح جمعی نیز محسوب می شود. ما در شهرداری بر این باوریم 
که روابط صمیمانه و تعاملات اجتماعی میان کارکنان و خانواده ها، نقش 

مهمی در افزایش بهره وری و نشاط شهری دارد.
*رویدادی به یادماندنی برای هفته شیراز 

شهردار شیراز در پایان از تمامی دست اندرکاران این برنامه و مشارکت 
این  از  برنامه هایی  کرد:  بیان  و  قدردانی  آنان  خانواده های  و  کارکنان 
دست به طور مستمر در اولویت فعالیت های ما قرار دارد، چرا که توسعه 
فرهنگی و اجتماعی در کنار فعالیت های عمرانی و خدمات شهری، یکی 

از ستون های اصلی پیشرفت این کلان شهر است.  
*اهداف و دستاوردهای رویداد

  بنابراین گزارش؛ این کوهپیمایی خانوادگی با اهدافی همچون ترویج 
میان  تعاملات  افزایش  جمعی،  روحیه  تقویت  اجتماعی،  نشاط  و  شادی 
کارکنان و خانواده های آن ها و ترویج سبک زندگی سالم در نظر گرفته 

شد.
فضای دلنشین بام سبز شیراز و هوای مطبوع اردیبهشتی، زمینه ساز لحظاتی 

شاد و خاطره انگیز برای شرکت کنندگان بود.  
این رویداد همچنین فرصتی فراهم کرد تا مجموعه شهرداری شیراز، بار 
دیگر بر تعهد خود به ارتقای سلامت و رفاه کارکنان و خانواده های آنان 
تأکید کند و نشان دهد که خانواده بزرگ شهرداری، از روحیه ای مبتنی 

بر همدلی، تعامل و همکاری برخوردار است.

شهردار شیراز:

امین حسین رحیمی، وزیر دادگستری، از اجرایی شدن قانون جدید ثبت 
معاملات اموال غیرمنقول خبر داد و اعلام کرد که بر اساس این قانون، 
سند  خود  اراضی  برای  می توانند  نیز  خرد  زمین های  صاحب  کشاورزان 

رسمی دریافت کنند.
به  »الزام  جدید  قانون  شدن  اجرایی  با  اینکه  بیان  با  دادگستری  وزیر 
نیز  زمین های خرد  غیرمنقول«، کشاورزان صاحب  اموال  معاملات  ثبت 
می توانند سند رسمی دریافت کنند، گفت: این اقدام گامی مهم در راستای 
تثبیت مالکیت و پایان دادن به اختلافات محلی بر سر اراضی زراعی است.

و  قوچان  شهرستان  به  سفری  در  رحیمی،  امین حسین  ایسنا،  گزارش  به 
منطقه  این  ظرفیت های  بر  تأکید  با  باجگیران،  مرزی  منطقه  از  بازدید 
بازارچه مرزی این منطقه که سال ها تعطیل  مرزی، تصریح کرد: گرچه 
بود، با پیگیری های مستمر نماینده و همکاری مسئولان اجرایی در دولت 
گذشته و فعلی، مجدداً فعال شده، اما توسعه آن ضرورتی انکارناپذیر است؛ 

چراکه در وضعیت فعلی پاسخگوی نیاز معیشتی مردم منطقه نیست.
وزیر دادگستری افزود: مردم منطقه خواهان دریافت غرفه در این بازارچه 
هستند و این نشان می دهد که بازارچه پتانسیل بالایی برای ایجاد اشتغال 
پیگیری  برای  نخست  گام  می تواند  بازارچه  توسعه  اینکه  ضمن  دارد، 
هرچند  باشد،  منطقه  این  در  تجاری  آزاد  منطقه  ایجاد  موضوع  جدی تر 

تحقق آن نیازمند فراهم شدن زیرساخت های قانونی و اجرایی است.
رحیمی همچنین به مشکلات مربوط به اسناد اراضی کشاورزی اشاره کرد 

و گفت: یکی از پیگیری های جدی نماینده شهرستان، مسئله سنددار شدن 
املاک فاقد سند یا دارای سند مشاعی بوده است که خوشبختانه با اصلاح 
قانون در قالب قانون الزام به ثبت معاملات اموال غیرمنقول، این امکان 
حفظ  به  مشروط  نیز  خرد  کشاورزی  اراضی  برای  حتی  که  شده  فراهم 

کاربری زراعی سند صادر شود.
و  شده  آغاز  شهرستان  در  اسناد تک برگی  فرایند صدور  داد:  ادامه  وی 
امیدواریم با پیگیری سازمان ثبت و همکاری مسئولان، مردم روستاها و 
دارندگان اراضی کشاورزی در قوچان به زودی صاحب سند رسمی شوند.

و  ایران  میان  مرزی  تردد  با  مرتبط  مسائل  به  اشاره  با  دادگستری  وزیر 
ترکمنستان اظهار کرد: در حال حاضر تردد از این مرز عمدتاً به صورت 
برای  وضعیت  این  و  می شود  انجام  ترکمنستان  سوی  از  و  یک طرفه 

هموطنان ما مطلوب نیست.
رحیمی افزود: یکی از مسائل مهم در این زمینه، موضوع صدور ویزا برای 
شهروندان ایرانی است که باید مورد بررسی و پیگیری جدی قرار گیرد؛ 
دولت تلاش خواهد کرد تا در تعامل با کشور همسایه، راهکاری برای 
تسهیل در رفت وآمد مرزنشینان و رفع موانع موجود در صدور ویزا فراهم 
نقاط  در  مشترک  آبی  منابع  موضوع  به  پایان  در  دادگستری  شود.وزیر 
مرزی نیز اشاره کرد و گفت: مطالعات مربوط به مبادلات مرزی آبی در 
حوزه وزارت نیرو در حال بررسی است، اما حفظ منابع آبی با توجه به 

وضعیت خشکسالی، یکی از اولویت های مهم ماست.

خبر خوش وزیر دادگستری برای کشاورزان؛


